
   VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 2023 

CONCEPT

Datum/tijd Woensdag 22 februari 2023 om 19.30 uur
Locatie Clubhuis TC Excelsior (Waarderpolder)
Aanwezig Hermien Admiraal-Smink, Reijers Blankenvoort, Edgar 

Bockhooven, Martien Bouwmans, Joop van den Broek, 
Jacques Burg, Hans Dekker, Frans van Dongen, Roel Greven,
Kees van Kessel, Herman Miedema, Ger Olthof, Bram Oude 
Elberink, Marcel Ros, Mark Scheefhals, George Schilling, 
Louis Sluys, Herman Souverein, Ronald Stoeckart, Bob 
Stolker, Gerard van Sutphen, Robbert Thuis, Rik Tukker, 
Marcel Wijtkamp

Afwezig met kennisgeving Niels Pabst, Hans Hoogeveen, Cor Zwaan, Marc de Burlet

1.OPENING EN MEDEDELINGEN BESTUUR 

De voorzitter (Joop) heet de aanwezige leden welkom en begint met een korte terugblik op 
het afgelopen jaar. 

Na twee “coronajaren” was er in 2022 gelukkig weer een volledig toerseizoen mogelijk. Alle 
geplande ritten konden doorgaan met uitzondering van de Nieuwjaarsrit (ivm Corona) en 
twee verregende zaterdagen. 

Begin vorig jaar is het bestuur door de NTFU benaderd om mee te doen aan Start2bike. Joop 
en Frans hebben daarvoor een cursus bij NTFU in Veenendaal gevolgd en hebben vier 
zaterdagochtenden een start2bike training gegeven in Haarlem. Van de twaalf deelnemende 
beginnende fietsers zijn er uiteindelijk vier lid geworden. Op zich een prima resultaat. Het 
komend jaar slaan we de start2bike cursus over aangezien het relatief veel tijd kost, wellicht 
wel weer in 2024. 

Vervolgens geeft Joop in zijn terugblik aan dat er afgelopen jaar geen clubuitjes waren, we 
het seizoen hebben afgesloten met een geslaagde clubavond en de kantinediensten ons 
goed zijn bevallen. Het draaien van een kantinedienst kost weinig moeite en de vrijwilliger 
kan gewoon meerijden. We gaan dat het komend jaar dan ook op dezelfde manier doen 
(indeling volgt binnenkort). 

Het aantal leden is de afgelopen jaren teruggelopen naar 76 leden. Deze teruggang is 
volgens Joop grotendeels te verklaren door Corona waardoor er geen clubritten konden 
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worden gereden. De laatste tijd zien we het ledenaantal weer stabiliseren: er gaan wat leden
weg en er komen nieuwe leden bij. Op zich ziet het bestuur geen redenen om ons zorgen te 
maken over het aantal leden.

We zijn momenteel in gesprek met Velove (Anna Woldring) over hoe zij kunnen integreren 
bij ons. De komende tijd zal meer concreet worden hoe we dat precies willen doen, maar 
vooruitlopend daarop zijn inmiddels twee rijdsters van Velove al lid bij ons geworden. 
Hopelijk volgen er meer. 

Voor het komende jaar geeft Joop aan dat we verder gaan op de ingeslagen weg met als 
extra activiteit een clubweekend in mei. Ook is het de bedoeling om in de zomerperiode elke
woensdagavond een vaste rit van circa 50 kilometer te rijden. Er wordt nog nagedacht of we 
dit jaar weer een cursus of voorlichting kunnen organiseren. Bijvoorbeeld een EHBO-cursus 
of over onderhoud van de fiets. Ideeën daarvoor zijn welkom. 

2. INKOMENDE EN UITGAANDE STUKKEN  

Voor deze vergadering heeft de secretaris (Ronald) een aantal afmeldingen ontvangen (zie 
bij afwezig met kennisgeving). Voor het overige zijn er voor deze vergadering geen relevante 
stukken binnengekomen. 

 
3. VERSLAG LEDENVERGADERING VAN 23 FEBRUARI 2022 

Het verslag wordt doorgenomen en zonder aanpassingen vastgesteld door de 
ledenvergadering.

4. VERSLAG PENNINGMEESTER 

De penningmeester (Edgar) begint met iedereen te bedanken voor het betalen van de 
contributie. Op een enkele uitzondering na hebben alle leden netjes op tijd betaald. Edgar 
loopt vervolgens het jaarverslag door en vraagt daarbij aandacht voor “sponsorkliks”. Door 
daar gebruik van te maken zijn de leden eigenlijk een extra sponsor voor de club. In 2022 
heeft dit ons € 124 opgebracht terwijl voor 2023 al € 220 in de wacht staat.

Mark Scheefhals merkt daarbij op dat bestellen via “sponsorkliks” soms duurder is omdat er 
dan hogere prijzen worden gevraagd. Volgens Edgar kan dat misschien zo zijn bij enkele 
kleine leveranciers maar niet bij bijvoorbeeld Booking.com, Bol.com en vele andere 
bedrijven. Kortom, bestel via ”sponsorkliks” maar houd de prijzen in de gaten. 
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Edgar vervolgt met aan te geven dat NTFU zoals altijd onze grootste kostenpost is. Daarbij 
wordt opgemerkt dat NTFU ons ook veel voordelen geeft zoals fietsverzekering (niet alleen 
voor je racefiets maar ook voor andere fietsen), cyql-app, fietsblad en korting op producten 
en toertochten.

Louis Sluys vraagt wat het bestuur vindt van het negatieve resultaat en wat het verschil is 
tussen vermogen en algemene reserve? Edgar antwoordt dat we vorig jaar inderdaad meer 
hebben uitgegeven dan we hebben ontvangen. We teren wat in op ons vermogen maar dat 
vinden we als bestuur geen probleem. Het geld komt immers ten goede van de leden en ons 
vermogen is nog steeds rond de € 10.000. Dat is voor een club als de onze zeer comfortabel. 

Vermogen: de waarde van alle bezittingen van de club, verminderd met de waarde van alle 
schulden. 
Algemene reserve: het deel van het eigen vermogen waaraan geen bepaalde bestemming is 
gegeven. Het is nog volledig vrij besteedbaar.

Onze contributie is sinds 2015 niet meer verhoogd terwijl bijvoorbeeld de NTFU wel duurder 
is geworden. Om de inkomsten en uitgaven wat beter in balans te houden stelt het bestuur 
voor om in 2024 de contributie te verhogen met € 2,50 per jaar. De leden gaan akkoord met 
het voorstel. 

5. VERSLAG KASCONTROLECOMMISSIE 

Bram Oude Elberink brengt verslag uit van het bezoek dat hij samen met Cor Zwaan aan de 
penningmeester heeft gebracht. De kascommissie heeft geen onregelmatigheden 
geconstateerd en adviseert de leden om de penningmeester decharge te verlenen over het 
gecontroleerde boekjaar 2022. De leden bedanken de penningmeester voor zijn inzet en 
verlenen decharge.

6. BENOEMING KASCONTROLECOMMISSIE 

Als leden van de kascontrolecommissie worden voor het boekjaar 2023 benoemd:

o Cor Zwaan
o Jacques vd Burg
o Mark Scheefhals (reserve)

7. TOERSEIZOEN 2022 EN 2023

De toercommissie (Frans) blikt terug op 2022 en geeft een vooruitblik op 2023. 
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Voor elke zaterdag waren er twee ritten: een korte en een lange rit. Frans heeft begin van 
vorig seizoen de leden gevraagd om via een korte enquête commentaar te geven op de 
ritten. Daar zijn niet veel reacties op gekomen. Wel is er een foutje geconstateerd in een rit 
tijdens Mystery-land dat daarna is hersteld. Ook waren er in 2022 een aantal doordeweekse 
ritten gepland. Helaas bleek daar te weinig belangstelling voor te zijn en zullen we deze extra
ritten het komend jaar niet meer aanbieden. 

Voor 2023 kennen we elke zaterdag weer een korte en een lange rit. Er zijn twee nieuwe 
lange ritten en een nieuwe korte rit bij gekomen. Voor de korte ritten geldt dat er geen 
geschreven routebeschrijving meer zijn. Het vraagt (te)veel inspanning terwijl er maar weinig
gebruik van wordt gemaakt. Verder zijn een aantal bestaande routes aangepast. Als 
voorbeeld noemt Frans dat een tussenstop niet meer open is zoals bij de uitspanning aan de 
Meije. Ook heeft Frans bij de routes gelet op wat veilig is om te fietsen met een groep. 
Daarom loopt een route liever niet door de bebouwde kom en vertrekken veel van onze 
routes oostwaarts om de stad te vermijden. 

Nieuw voor 2023 zijn de woensdagavond rit en het club fietsweekend.

 De woensdagavond rit is er in de zomerperiode (half mei – half augustus). We starten
om 19 uur vanaf het clubhuis voor een vaste route van circa 50 km. Het is een 
gewone club rit en buitenrijders zijn welkom om twee keer mee te fietsen (daarna 
moeten zij beslissen of zij lid willen worden)

 Het clubweekend is van 5 tot en met 7 mei en ook partners mogen mee. De 
inschrijving is open en inmiddels hebben een aantal leden – met of zonder partner - 
zich opgegeven. Louis heeft gekeken op de site van het hotel en vraagt of een 2 
persoonskamer een groot bed heeft of dat er twee losse bedden zijn (wat wel zo fijn 
is als je de kamer niet met je partner deelt). Frans gaat dit na bij het hotel *

* bij navraag blijkt dat het hotel 2 persoonskamers heeft met twee losse bedden die van 
elkaar gezet kunnen worden.

Alle clubritten zijn te vinden op zowel de site (GPX) als ook Cyql-app (GPX en kaartje). Als er 
suggesties of ideeën zijn voor de ritten van volgend jaar dan graag doorgegeven aan Frans 
van Dongen via toercommissie@toerclubexcelsior.nl 

8. BESTUURSSAMENSTELLING 
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 Joop van de Broek (Voorzitter) is aftredend in 2023 en beschikbaar voor 
herbenoeming

 Edgar van Bockhooven (Penningmeester) is aftredend in 2024 
 Ronald Stoeckart (Secretaris) is aftredend in 2023 en beschikbaar voor herbenoeming

tot 2024
 Frans van Dongen (Algemeen lid/ Toercommissie) is aftredend in 2025 

Ronald licht toe dat hij met veel plezier het werk als secretaris heeft gedaan en het hem ook 
niet al te veel tijd kost, maar dat hij het tegelijkertijd belangrijk vindt dat het bestuur zich 
blijft vernieuwen. Om genoeg tijd te geven voor het vinden van een opvolger is hij 
beschikbaar voor herbenoeming van een jaar.

Als bestuurslid draagt het bestuur voor:
 Joop van de Broek (Voorzitter) benoemd voor 3 jaar en aftredend in 2025 
 Ronald Stoeckart (Secretaris) benoemd voor 1 jaar en aftredend in 2024

De ledenvergadering gaat akkoord met de voorgestelde benoemingen.

9. UITREIKING HERINNERINGEN 2022 

De diverse herinneringen voor 2022 worden uitgereikt. Joop noemt de namen van de 
betreffende leden en het aantal kilometers dat zij hebben behaald (10.000 / 25.000 / 
40.000 / 80.000 / 100.000 km). Voor Hans Dekker geldt dat hij inmiddels de 120.000 km 
grens is gepasseerd waarvoor hulde! Gerard van Sutphen heeft net als voorgaande jaren de 
meeste clubkilometers gereden en kan de clubbeker wederom mee naar huis nemen. 

Na afloop van de vergadering kunnen de herinneringen worden opgehaald. Voor leden die 
dat hebben aangegeven ligt er een km plaatje klaar.

10. RONDVRAAG/ WVTTK

Rik Tukker vraagt of een vriend van hem - die een fiets heeft met ondersteuning - ook mee 
mag fietsen? Joop antwoordt dat dit geen probleem is. Graag zelfs, want fietsen met 
ondersteuning heeft zeker ook bij ons toekomst. 

Joop meldt dat voor het kopen van clubkleding de webshop weer open is tot 19 maart as. 
Onze voorraad oude kleding zal worden opgeruimd en de aanwezigen kunnen na afloop van 
de vergadering kijken of er passende kleding voor ze bij zit. 
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Joop geeft aan dat onze “Goede doelen rit” vorig jaar niet is doorgegaan en vraagt de leden 
om ideeën voor een goed doel aan hem door te geven. 

11. AFSLUITING VERGADERING

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn of haar aanwezigheid en sluit de vergadering. 
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